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Referat frå styremøte Valldal IL 

Torsdag 21. oktober 2021  kl  19.30  

Klubbhuset – Omenås  
 

Til stades: 

Einar Hoel, Odd Lennart Vikene, Lars Petter Hauge, Monika Høydal Lingaas 

1. vara til styret:  Turid Løvoll 

Fotball v/Remi Landsnes-Uri 

Friidrett v/Magne Eivind Glomnes  

Ski v/Jan Ole Fuglem 

Trim v/Oddbjørn Myklebust 

Disksport v/Richard Moen 

 

Forfall: 

Ellisiv Jarvik 

Kontrollutval Lars Tomas Bersås 

 

Sakliste - 

36/21 Val av møteleiar 

Det skal  veljast møteleiar for kvart styremøte. Vedkomande har dobbelstemme ved 

avstemming  (ved stemmelikheit) 

 Einar Hoel blir valgt som møteleiar. 

 

37/21 Godkjenning av referat frå styremøte 30. september 2021 

 Referat er utsendt saman med innkallinga. 

 Referat frå førre møte er godkjent. 

 

38/21 Kort informasjon frå gruppene, hovudstyret og dagleg leiar 

Einar Hoel 

-  orienterer om hending der ein hyttenabo knuste brytarane til lysanlegget som heng på 

veggen på klubbhuset. Politiet blei kontakta og orientert. Hytteeigaren blei kontakta. 

Vedkommande hytteeigar tek ansvar for skadane og vil erstatte kostnadane. 

- Stranda Røde kors kan arrangere førstehjelpskurs 

- Arbeidsbruppa for fast dekke på friidrettsstadion har sakt ja. Torkjell Døving og Marius 

Høihjelle og Jasek har sagt ja 

- Dei som er foreslått til kiltgruppa er kontakt aog alle har sagt ja til å vere med  Merete 

Rønneberg vil delta på første møtet 

- Volleyballnetta bør takast ned. Richard Moen tek ansvar for det. 

- Æretsmedlemmar, er det noko aktuelle ? 

  

 Ski  

- Barksmarkstrening og god aktivitet, innetrening startar denne veka for 10 år og eldre. Litt 

for vått å drive med jobbing på nye stadion. Det er planlagt grøfting om veret lettar.  
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Friidrett -  

Disksport-  

Trim -  

 

Fotball 

- Sesongen blir avrunda neste veke. Innetreningane startar denne veka. Lite interesse for 

futsal. Møte når sesongen er over.  Remi sender blide og informasjon til kretsen om 

tiltaka som er gjort vedk. oppsamling av granulat. 

 

Styret-  

 

Dagleg leiar 

-  Allidrett starta 18.10. 17 stk deltok første gangen. Arbeidsatvalane til instruktørane er laga 

og blir signert neste veke 

- Resurssgruppa jobbar med akebakken og enkle tiltak. 

 

 

39/21 Garderober på klubbhuset 

På sist styremøte vart tilstanden til garderover på klubbhuset teke opp. Vi bør sjå på ei større 

renovering av garderober med fliser, dusjar og anna inventar. Dette omfattar også 

dommargarderobe og bruk av HC-toalett i kjellar til vaskerom.  

Olav Løvoll orienterer om kostnadar, ca kr 150 000 – 160 000 for alt. 

Vi set av kr 100 000 til renovering no i første omgang.  Reduserer antal dusjar frå 5 til 4 i kvar 

garderobe. 

Olav tek kontakt med Alf Hoel ang alternative varmekilder i garderobene. 

 

  

40/21 Avskrive bokført beløp pr 31.12.21 på kassekonti 

 Kassedifferanse pr 31.12.20 kr 3.030 skal førast vekk 

kr 2.530 skal belastast fotballgruppa 

kr 500 skal belastast hovedstyret 

 

 

41/21 Marknad - Sommararrangement 2022 

Marknad til våren 

 

Korleis skal Valldal IL forhalde seg til desse arrangementa i 2022. Sommararrangement er 

Mefjellet opp og Olsok i Valldal. 

Skal vi lage eit enklare arrangement ? Bruke rådhusmarka ? Gjerde inn og ta betaling ? 

Hellesylt modellen ? Ta opp igjen rulleski ? Invitere aktuell medarrangørar til møte over 

nyttår. 
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42/21 Upassande oppførsel trenar fotball 

Det kan kome skrifteleg tilbakemelding frå ein tilskodar om upassande oppførsel og 

språkbruk av ein trenar i aldersbestemt fotball. Oppførsel vert oppfatta å vere i strid med  

Valldal IL sine reglar for Fair Play. Korleis dette skal handerast.  

Dette skal takast opp med vedkommande, leiar i fotballgruppa tek kontakt. 

Vi sjekkar ut «Kurs i trenarrollen» , dette bør vi ha for alle laga etter kvart. 

 

43/21 Eventuelt 

- Skade på det elektriske anlegget ute i beiteområde. 

- Status rekneskap, det blir jobba med å få det nye systemet på plass. Rekneskapet for 

2021 skal førast i det nye systemet. 

- Løpa for neste år må leggast inn i terminlista før 8. november. Mefjellet opp og 

Jordbærdilten. 

- Emit tidtakarkurs – rekruttere nye til systemet 

- Legge ut offentleg når det er køyrt skiløyper på Facebook, legge det på Valldal IL sida ….  

 

 

 

 

   

 

 


